
      Kort jaarverslag ac.viteiten 2022/2023  bestuur Bewonersvereniging Golfpark. 

In navolging van het laatste coronajaar was het voor het bestuur een ongekend druk jaar. 
Buiten de ALV is het bestuur 7 keer bijeen geweest, dit om o.a. dringende zaken rond de 
gol?aan te bespreken. Hiervoor is 4 keer overleg gevoerd op het gemeentehuis. Daarnaast 
speelde de afronding van de acEviteiten energietransiEe, de voorbereidingen voor de BBQ 
en  de aanleg van de Jeu de Boulesbaan. Het belangrijkste nieuws is verwoord in de zgn. 
nieuwsbrieven in onze website. 

Ontwikkelingen omtrent de naastliggende gol?aan   

Zoals bekend willen het College van B&W geen bestemmingsplan wijzigen en heeM dan ook 
geweigerd “een verklaring van geen bedenkingen” af te geven. De eigenaar heeM na het 
a?lazen van een gerechtelijke uitspraak een alternaEef bouwplan voor ca 109 woningen op 
de gol?aan nabij het Golfpark ingediend. Mede door een onhandige communicaEe door de 
gemeente leed dit tot enige onrust onder de leden. We hadden te maken met een gewijzigde 
direcEe en onduidelijke poliEeke sturing door de gemeente. Dit leidde door extra 
inventarisaEerondes. Ook kregen we signalen dat een poliEeke parEj voornemens was een 
draai te maken. Tijdens een bijzondere cie-vergadering is gebruik gemaakt van het 
spreekrecht en zijn onze  standpunten nogmaals door de voorziXer kenbaar gemaakt. Tevens 
zijn mogelijke oplossingen bij de betreffende wethouder (Van Dijk) aangedragen. 

Aanleg van de Jeu de Boulesbaan 

We  mogen trots zijn op aanleg en de afronding van onze baan. Hiervoor danken we de 
gemeente en de sponsoren (o.a. Arcades) voor de financiële ondersteuning. Door de inzet 
van vrijwilligers bleven de kosten voor de vereniging beperkt. De aanleg van de groen en 
aanvullende voorzieningen, zoals een bank en picknicktafel geven de baan een extra cachet. 
Na de afronding is een adopEeovereenkomst met de gemeente ondertekend. 

De BBQ in augustus. 

Wij, ca 85 personen, hebben kunnen genieten van een zeer geslaagde BBQ, dit mede door 
de voortreffelijke  organisaEe en het prachEge weer. Voor herhaling vatbaar. 

Groenvoorziening/fietspaden 

Een inventarisaEeronde van betrokken ambtenaar en de groencommissie leidde tot veel 
discussie. De gemeente pleit voor meer burgeriniEaEef en wil geen uitzonderingsposiEe voor 
het Golfpark. Mede door gebrek aan middelen is de acEviteit voor verbetering door de 
gemeente tot nu toe zeer beperkt gebleven. 

EnergietransiEe 

Plannen zijn uitgewerkt voor een passend advies voor de deelnemers van het project 21-24. 
Iedereen heeM middels een “open huis” kunnen kennismaken met de warmtepomp bij één 
van de voorlopers, huize Nobel. De werkgroep heeM haar project acEviteiten afgerond. 
Daarnaast vond via de 5e en 6e tranche inschrijving voor plaatsing van HR++ glas en de aanleg 
van zonnepanelen. In sommige gevallen was er spraken van lange leverEjden.  

Zie verder het jaaroverzicht EnergietransiEe op de website. 



Kunstwerk 

De schoonmaak is inmiddels uitgegroeid tot een soort (sociale) buurtbijeenkomst en vond 
plaats op 18 juni.  

Samenstelling bestuur 

A.g.v. persoonlijk omstandigheden hebben we eind oktober in Dronten afscheid genomen 
van ons bestuurslid Nicole Meij. Zij is met een bloemetje  bedankt voor haar specifieke inzet 
op gebied van informaEca. Manden geleden heeM ook Greet aangegeven als lid te stoppen. 
NaarsEg wordt gezocht naar opvolgers/sters. 

Bijzondere ontwikkelingen. 

Het bestuur volgt de aangekondigde uitbreiding van Bataviastad op de voet. 

19 maart 2023, de secretaris


